
Dagsorden og referat for bestyrelsesmøde i Klatretræet onsdag den 10. 
maj 2023 kl. 18.30 

 

Indkaldt: Sonja, Alexander, Morten, Camilla, Rikke, Gitte, Carina, & Bettina 

Afbud:  Marianne og Sonja 

Kage med: Linda 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde                                                                                                         
referatet er godkendt og underskrevet                                                                                                 

2. Nyt fra Bettina                                                                                                                                  
Orientering omkring, budget, børnetal, normering m.m.                                                                                
Budgettet ser fortsat godt ud. Og overskuddet fra sidste år, kommer med i vores budget ved 
næste måneds budgetopfølgning.                                                                                                                                          
Vuggestuen er nede på 11 børn frem til 16. august, her kommer de op på 13. børn, hvilket 
betyder budgettet som det ser ud nu, holder for dem.                                                                                                
Græshopperne bliver på 23 børn og Snudebillerne/Myrerne er begge stuer på 26 børn i 
august måned. 

Personalemæssigt: stopper Mette Studerende pr. 31. maj. Farans og Cecilie pr. 30. juni og 
Vanessa pr. 1. oktober.                                                                                                                                         
Lene forbliver vikar og Celia starter efter sommerferien som tilkaldevikar. Eftersom der er 13 
børn i vuggestuen, undersøges der om Sofies vikariat kan forlænges til 30. november. Maria J 
kommer tilbage efter Barsel medio august og Stine F.  går fra på Barsel i august. Vanessa 
hjælper ved Græshopperne frem til 1. oktober. Her vil vi have søgt en pædagog til Stine Fs. 
Barselsorlov.                                                          

                                                           

3. Uanmeldt Tilsyn i efteråret                                                                                                           
Der vil i efteråret komme uanmeldt tilsyn. Inden tilsynet skal alle kommende Græshopper 
interviewes omkring deres trivsel i børnehaven. Der tages udgangspunkt i et digitalt skema 
(Spørge Børge). Tilsynet vil vare mellem 2 og 3 timer og der skal udvælges 3 børn til at vise 
rundt i huset af en varighed på ca. ½ time.  

Efterfølgende vil der være et opsamlingsmøde hvor der følges op på fokuspunkter fra det 
anmeldte tilsyn: Læringsmiljøer specielt i fællesrummet, Relationer og leg/aktivitet på 
legepladsen. Og Overgange i løbet af dagen, de pædagogiske rutiner.  

Camilla mener ikke vi har noget at være nervøs for.                                                                                                                                                                                                                      

 

4. Økonomi                                                                                                                                                 
punktet udgår da det er taget under punkt 2. 

 



5. Frokostordning                                                                                                                                                                         
Der skal tages stilling til om vi skal fortsætte med frokostordning, hvis vi skal er det sa  den 
forældrearrangerede frokostordning eller den kommunale?     

Vi fortsætter med den forældrearrangerede frokostordning, da det skal være et valg for 
forældrene om deres børn skal have mad, eller kan vælge at have en madpakke. Grundet 
inflationen kan vi ikke få det til at løbe rundt økonomisk for 375 pr. måned hvilket gør at vi 
fra 1. august laver en stigning til 400 kroner pr. måned, hvilket fortsat er billigere end den 
kommunale frokostordning som er på 562, kroner pr. måned. 

6. Mødet på skolen den 6. juni                                                                                                                            
Alexander fremlægger grunden til vi har aftalt et møde. Brugen af materialer ved 
klassedannelserne. Hvad ligger til grund for sammensætningen m.m.                                                                                                                                                                                                                                                                                               

7. Valg / genvalg til bestyrelsen                                                                                                                           
Linda, Camilla og Sonja er på valg. Sonja modtager genvalg. Camilla og Linda har ikke børn i 
Klatretræet efter sommerferien.  Tak til dem for engagementet i bestyrelsen                                                                                                      

8. Forældreaften i september                                                                                                                                
Vi vil som noget nyt prøve at holde valg til bestyrelsen i tidsrummet fra 16.30 til 17.45. 
Børnene vil optræde, og efterfølgende vil forældrene høre formandens beretning, og få valgt 
forældre til bestyrelsen. Der vil være personale, som tager sig af børnene udenfor eller på en 
af stuerne.                                                                                                                                                                                                                                                

9. Planlægning af sommerfest                                                                                                                                      

Camilla laver indbydelse, festen er den august 17. august kl. 17 – 19. Der vil være fælles 
spisning, kager hvis der er nogle der bager m.m. 

Der bydes velkommen af Bestyrelsen.                                                                                                                 

10. Evaluering af arbejdsdag. 

Det var dejligt, at der var så mange.                                                                                                                             
Vi skal blive bedre til at sætte folk i gang, og det er tydeliggjort, hvor mange der skal lave 
hvilke opgaver.                                                                                                                                                            
Det fungerede godt, at forældrene kom løbende.                                                                                                                                                  
Fint at vi spiste kl. 18.00.    

At der var blevet malet, gjorde ikke noget. Børnene var gode til at respektere de områder, som 
var ’afspærret’ dagen efter.                                                                                                           

11. Indkomne forslag fra forældre?                                                                                                                      
Der er intet kommet til dette punkt 

12. Evt. 

                                                                                                                                                            
          

Dato for næste møde: den 14. september, fastsætter den nye bestyrelse en dato 

 


